
PROTOKÓŁ Nr 25/5/2010 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 24.09.2010r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.10.30 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Krzysztof Wojcierowski – 
Przewodniczący Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 

a) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej, 

b) ustalenia sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 
specjalnych powiatu koneckiego, 

c) zmiany uchwały Nr XXXIX/31/2010 rady Powiatu w Końskich z dnia 
30.07.2010r., 

d) zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
przekraczającej wartość ustaloną corocznie przez radę pn: „ 
Przebudowa drogi powiatowej Nr 0459T Barak – Miedzierza – 
Smyków”, 

e) wyraŜenie zgody oraz zabezpieczenia środków stanowiących wkład 
własny powiatu Koneckiego w realizację projektu pn: „tradycje, 
obrzędy, zwyczaje ludowe – DoŜynki Powiatowe” 

f) określenia informacji o przebiegu wykonania budŜetu powiatu 
Koneckiego, zakresu i formy informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz zakresu i formy informacji 
o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego 
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publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji 
kultury za pierwsze półrocze roku budŜetowego, 

g) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
3. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budŜetu powiatu za I 

półrocze 2010r. wraz z informacją o przebiegu wykonania planu 
finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu oraz Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Końskich za pierwsze półrocze 2010r. 

4. Sprawy róŜne. 
 
Ad – 2 a i b. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie:  
 

• określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego 
w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej, 

• ustalenia sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 
specjalnych powiatu koneckiego 

które przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Oba  projekty uchwał Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 2 c. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/31/2010 rady Powiatu w 
Końskich z dnia 30.07.2010r., przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
 
Ad- 2 e. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody oraz zabezpieczenia środków 
stanowiących wkład własny powiatu Koneckiego w realizację projektu pn: 
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„tradycje, obrzędy, zwyczaje ludowe – DoŜynki Powiatowe” przedstawiła 
Naczelnik Wydziału Administracyjno-  Gospodarczego  Pani Emilia Kupis. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad- 2 d, f i g. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

• zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej 
wartość ustaloną corocznie przez radę pn: „ Przebudowa drogi powiatowej 
Nr 0459T Barak – Miedzierza – Smyków”, 

• określenia informacji o przebiegu wykonania budŜetu powiatu Koneckiego, 
zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 
i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budŜetowego, 

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r.,  
 
przedstawiła Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  

 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
 
Komisja zaopiniowała wszystkie omawiane projekty uchwał pozytywnie 
większością głosów za. . Jedna Radna nie wzięła udziału w głosowaniu. 

 
 
Ad- 3. 
 
Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz nie przedstawiła sprawozdania 
z przebiegu wykonania budŜetu powiatu za I półrocze 2010r., gdyŜ radni otrzymali 
informację w materiałach na posiedzenie Komisji. 

 
Dyskusji nie prowadzono. 

 
Komisja nie miała uwag i zastrzeŜeń do powyŜszego sprawozdania i wyraziła 
pozytywną  opinię 8 głosami za. Jedna Radna nie wzięła udziału w głosowaniu. 
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Ad- 4. 
 
W sprawach róŜnych radni nie zabierali głosu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.50. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. Sprawozdanie z wykonania budŜetu za I półrocze 2010r. stanowi 
załącznik do protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Nr 26/5/2010  
z 8 września 2010r. 
 
 
Innych spraw róŜnych nie było. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.45. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
Monika Trojanowska   Krzysztof Wojcierowski  
 
 
Końskie, dnia 24.09.2010r. 


